
محمد خزاعی رئیس سازمان سینمایی در مراسم تقدیر از مدیران 
و کارکنان موسسه سینماشهر با اشاره به اینکه تغییر و تحول همیشه 
در جریان است، اظهار کرد: مدیرعامل موسسه سینما شهر انسانی 
کوشا، عمل گرا و با پشتکار است که در تمامی مناصب خود این مهم 
را نشان داده اســت. چه زمانی که در انجمن سینمای جوان ایران 
فعالیت می کرد و چه زمانی که مدیر عامل موسسه تصویر شهر بود.

خزاعی با بیان اینکه امروز اتفاقات بزرگی در سینما افتاده است 
که نمی توان فراموش کرد، عنوان کرد: توسعه زیرساخت ها از جمله 
مهم ترین اقداماتی بود که در سازمان سینمایی اتفاق افتاد. شاید با 
توسعه زیرساخت یاد سالن های ســینما بیفتیم اما باید بدانیم که 

توسعه زیرساخت ها فقط محدود به سالن های سینما نمی شود.
او با اشاره به اقدامات انجام شــده در زمان ریاستش بر سازمان 
سینمایی، تصریح کرد: یکی از اولین اقداماتی که زمان استقرار در 
سازمان ســینمایی انجام دادیم این بود که تعداد سالن های ایران 
چقدر است، چه شهرهایی فاقد سالن سینما هستند، کدام یک از 
شهرهای بالای 100 هزار نفر جمعیت سالن سینما ندارند و نقشه 

راه سازمان سینمایی کشور به چه شکل خواهد بود.
این مقام مسئول اضافه کرد: با بررسی های انجام شده، مشخص 
شد که در شهرهای بالای 100 هزار نفر جمعیت حدود 220 سالن 
سینما وجود دارد. رئیس سازمان سینمایی کشور خاطرنشان کرد: 
با این تفاسیر انتظار داریم که چرخه اقتصادی سینما خوب بچرخد، 
دعواهای اکران مرتفع شود و اختلاف ها برطرف اما تا زمانی که توسعه 
وجود نداشته باشد با این تعداد پایین سالن سینما نمی توانستیم 
موفق شویم. خزاعی با بیان اینکه استاندارد جهانی سالن سینما به 
ازای هر 10 هزار نفر یک سالن است، گفت: در حال حاضر با مجموع 
اقداماتی که انجام شد تعداد سالن های سینمای ایران به ۹00 سالن 
نزدیک شده و تقریبا به ازای هر 100 هزار نفر یک سالن وجود دارد 

که تا استاندارد جهانی فاصله زیادی داریم.
وی به سفر رئیس سازمان سینمایی روسیه به ایران اشاره کرد و 
گفت: طی این سفر برای آن ها این سوال ایجاد شده بود که چگونه 

ظرف مدت دو سال 300 سالن به تعداد سالن های سینمای ایران 
اضافه شده است؛ در حقیقت این میزان سرعت توسعه برای آن ها 
جذاب بود. رئیس سازمان سینمایی کشور اظهار کرد: افزایش تعداد 
سالن های سینمای ایران به هزار سالن پیش بینی شده بود که در 
حال حاضر در آستانه ۹00 سالن هســتیم و اگر دولت ادامه پیدا 

می کرد، در سال آینده 1000 سالن به مردم تحویل داده می شد.
خزاعی با بیان اینکه وضعیت نمایش سالن های سینمای ایران 
خیلی استاندارد نبود و شیوه نمایش در سالن ها حتی 2k  هم نیست، 
خاطرنشان کرد: وظیفه سازمان سینمایی این بود که سطح کیفی 
نمایش را ارتقا دهد؛ هاشم میرزاخانی، مدیرعامل موسسه سینما 

شهر طرحی ارائه کردند و مذاکراتی نیز انجام شد.
این مقام مسئول ادامه داد: مصوبه ارتقای سطح کیفی نمایش 
در سالن های کشور نیز پیشنهاد شد و قرار بود حداقل سطح کیفی 
نمایش با تغییر سرورها به 2K برسد؛ اگر دولت سیزدهم به سال بعد 

می رسید این اتفاق 100 درصد محقق می شد.
رئیس سازمان سینمایی کشور با اشــاره به اینکه یکی دیگر از 
برنامه های این سازمان افزایش تعداد مخاطبان بود، گفت: در برنامه 
چهار سال دولت سیزدهم )تا سال 1404( پیش بینی شده بود که 
تعداد مخاطبان به 40 میلیون نفر برسد که با افزایش تعداد سالن ها 
و توسعه زیرساخت این اتفاق میسر می شد. او راه اندازی سامانه بلیت 
فروشی آی تیکت، سینما کارت و گیشه سیار را یکی دیگر از اقدامات 
مهم سینماشهر دانست و یادآور شد: در طرح سینماکارت تمامی 
کارمندان و بازنشستگان کشور از سینما کارت استفاده خواهند کرد 
و زیرساخت های آن فراهم شده و صرفا نیاز به پیگیری برای اجرا دارد 

و می تواند تحولی در اقتصاد سینما ایجاد کند.
رئیس سازمان سینمایی کشور اضافه کرد: در صورتی که طرح 
راه اندازی سینما کارت اجرایی می شــد بالغ بر 3 همت از درآمدها 
از سینما کارت بود؛ در کنار افزایش درآمد سینما، این اقدام جنبه 
فرهنگی نیز داشت و فیلم های فرهنگی و اجتماعی در سبد حمایت 
دولت در سینما کارت قرار می گرفت. خزاعی اظهار کرد: مهم ترین 

مسئله و اقدام در موسسه سینما شهر، شکستن انحصار قیمت ها بود 
که از این بابت بسیار خرسندیم. چرا که عده ای تجهیزات سینمایی 
را در انحصار خود گرفته بودند و همین موضوع قیمت ها را به شدت 
افزایش داده بود، موسسه سینماشهر با ورود به این موضوع قیمت ها 

را به شدت کاهش داد.
او بیان کرد: موسسه سینما شهر موفق شــد تا تمامی انحصار 
قیمت ها را شکست و تجهیز سالن ســینما که پیش از این کم تر از 
2.۵ تا 3 میلیارد تومان هزینه نداشت، با 3۵ درصد قیمت در حال 
انجام است و یا سرورهایی که با انحصار قیمت گزافی داشتند با 100 
میلیون تومان ارائه می شوند. این مقام مسئول با اشاره به مقاومت ها 
و جریان سازی های کاذب انحصارگران یادآور شد: پیش از این نیز 
گفته ام که در سینمای ایران مافیا وجود دارد؛ به این معنا که گروه 
خاصی همیشه در تمامی حوزه های سینمایی مانند تولید، پخش، 
مجوزها و... وجود دارد که انحصار همه چیز را در دست می گیرند اما 
موسسه سینما شهر با شکستن این انحصار کمک شایانی به سینمای 
ایران کرد. رئیس سازمان سینمایی کشور خاطرنشان کرد: برخی از 
مناطق ایران آرزوی داشتن سالن سینما را داشتند؛ امروز شهرهای 
مختلف کشور دارای سالن سینما شده اند و امیدواریم این روند ادامه 
داشته باشد. خزاعی ضمن تشکر از تک تک افرادی که در برهه سخت 
سینمای ایران، آن را یاری کرده اند، تاکید کرد: سال های 1400 و 
1401 دوران پربحرانی برای سینمای ایران بود و در تاریخ ثبت شد؛ 
سال هایی که با کرونا، تعطیلی سینماها و اغتشاشات، هنرمندان به 
فکر تامین هزینه های زندگی خود بودند. او ادامه داد: شاید کسی در 
این هوای مه آلود متوجه وقایع نباشد اما بعدها در تاریخ ثبت می شود 
که چه کسانی تلاش کردند تا ســینماها از بین نرود، زیرساخت ها 
توسعه یابد و رونق به سینماهای ایران بازگردد. این مقام مسئول با 
بیان اینکه سینمای پربحرانی رو تحویل گرفتیم و الان در آرامش 
تحویل می دهیم، اضافه کرد: اگر دعواهای سیاسی از سینمای ایران 
کنار رود، سینما مســیر زیادی برای پیمودن دارد؛ سینمای ایران 

حقش این نیست و برای توسعه راه زیادی باید طی کند./صباخبر
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